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Zápis z veřejné schůze 

Osadního výboru Třemošnice, 
konané 29.1.2024, začátek 19:15 

Přítomni: za obec Ostředek: Ing. Marek Škvor, starosta 

Daniela Beranová, zastupitelka 
RNDr. Miroslav Škopek, zastupitel 

za osadní výbor: Ing. František Škvor 
Marie Smítková 

Milena Floriánová 

Milan Mecka 

+ obyvatelé Třemošnice (viz presenční listina) 

Informace starosty - info z jednání obecního zastupitelstva v Ostředku 

Starosta Ing. Marek Škvor informoval o důležitých bodech projednaných na zasedáních Zastupitelstva 
obce Ostředek od poslední veřejné schůze OV zásadního významu pro obec Třemošnici 

Zastupitelstvo schválilo rozpočet pro rok 2024 (přebytkový 1.5 mil.) a výhledy pro roky 2025 a 
2026. : 

Zastupitelstvo schválilo úpravy odměn členů zastupitelstva vzhledem k výši inflace. 

V rámci opravy povrchu cesty „Za vsí“ byla realizována oprava části komunikace v Třemošnici 
za obchodem. Některé práce (úpravy krajnic) budou dokončeny podle klimatických podmínek, 
uplatněno zádržné na část fakturované hodnoty. 
Zastupitelstvo pro aktuální nedostatek zájemců z řad trvale hlášených obyvatel odmítla zadání 

projektu na výstavbu vodovodního přivaděče a místního rozvodu vody v Třemošnici. Pro 

rozhodnutí podmínilo zastupitelstvo připojení minimálního počtu 55 trvale hlášených obyvatel. 
Zastupitelstvo schválilo obecní vyhlášky o poplatcích za svoz TKO, poplatcích za psa a zábory 
veřejných prostranství. 

Byly schváleny a poskytnuty neinvestičních dotace z rozpočtu obce na rok 2024, konkrétně „do 
Třemošnice“ 50.000 Kč pro spolek Střemcha 2018 a 50.000 Kč pro SDH Třemošnice, 

Svoz bioodpadu bude od roku 2024 zajišťovat CHOPOS „velkoobjemovými“ kontejnery. Obec jedná 

o umístění kontejneru v areálu SPZV a.s. Ostředek v Třemošnici (u kravína), případně zvažuje 

umístění pod bývalou školou (u školy je nutné zjistit, zda bude místo přístupné nákladnímu vozidlu 

a případně prostor oplotit). Sběr odpadu bude do otevřeného kontejneru o objemu 6 cbm. Svoz 

bude prováděn bezprostředně po naplnění kapacity kontejneru. 

Z důvodu stále se navyšujících nákladů na svoz TKO společností AVE uvažuje zastupitelstvo o 

změně poskytovatele a případném přechodu na třídění odpadů přímo u jednotlivých domů (tzv. 
systém „door-to-door“). 

Došlo k výměně pozemku p.č. 1222/1 za část pozemku p.č. st.43 v obci Třemošnice s doplatkem. 

Pro letošní rok jsou plánovány termíny všech veřejných schůzí OV Třemošnice na celý rok dopředu, 

konkrétně na pondělky 29.4.2024, 9.9.2024 a 2.12.2024, vždy od 19:15 hod. 
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Pan Škopek dále informoval o předání požadavku na KSŮS na vyčištění zanesených a jinak 

poškozených vodotoků podél příjezdových silnic do Třemošnice. Dle dostupných informací bude 

pověřen pan Sochůrek projednáním přímo na místě a zajištěním přiměřené nápravy. 

Dále informoval pan Škopek o mírném navýšení počtu zájemců o připojení k obecnímu vodovodu, kde 
došlo k podpisu smlouvy s panem D.K., přihlášení k trvalému pobytu pana K.S. a přihlášení k trvalému 
pobytu paní Ž.Š., které se navíc narodil vlednu syn Š. U dalších osob dlouhodobě žijících 
v Třemošnici, z toho i některých rodáků, přetrvává sice zájem o připojení k vodovodu, ale stejně i 

neochota k přihlášení k trvalému pobytu. Proti tomuto navýšení počtu zájemců došlo bezprostředně 

k odhlášení dvou obyvatelek, L.F. a L.F. Konečný počet zájemců ale stále nedosahuje požadovaného 

počtu 55 trvale přihlášených zájemců. 

Paní Beranová zmínila, že náklady na vodné a stočné v místě nejsou přemrštěné, což ilustrovala na 

své čtyřčlenné rodině se dvěma malými dětmi, kde při náročném provozu měla náklady zhruba 4 tis. 

Kč za půl roku, z toho náklady na vodné tvoří necelou polovinou z celkové ceny (v Třemošnici nebude 

účtováno stočné). 

Pan František Škvor zmínil v Třemošnici vnímaný nepoměr investic realizovaných v obci Ostředek a 

v místní části Třemošnice. Jako příklad apeloval na sekání trávy na obecních pozemcích v Třemošnici. 

Pokud se tedy nepodaří obci sehnat žádného zaměstnance, shodli se s panem starostou, že se toto 

bude řešit externí firmou s frekvencí třeba 1x za měsic a například mapou definovaných ploch. 

Pan Škopek informoval o prvotní prohlídce pískovcového křížku restaurátorem, panem Lutzem 

z Benešova a o předání podkladů k přípravě zadávací dokumentace k opravě dplocení kapličky 

stavebnímu architektu, ing. Arch. Ivanu Vavříkovi. 

Aktuálně se řeší nedostatečné svozy textilu z kontejnerů, které váznou podle vyjádření zajišťující 

organizace na skutečnosti, že ještě není otevřeno depo v Praze a vše je řešeno jen z Brna. Situace 

v Ostředku je obdobně neutěšená. Obec konzultovala situaci s právním zástupcem a ve hře je i 

výpověď ze smlouvy a hledání nového poskytovatele této služby. 

Diskuze 

Byla znovu stručně zopakovaná pravidla pro zařazení projektů dn participativního rozpočtu obce. 

V Třemošnici 29.1.2024 

Zápis připravil: RNDr. Miroslav Škopek <" 
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